
Met verbijstering las ik in de Swollenaer dat er een andere verdeling van de kosten voor 

waterbeheer is afgesproken waarbij eigenaren van landbouwgronden minder gaan bijdragen . 

Nota bene een sector die decennia lang de teruggang van de biodiversiteit en de vervuiling van het 

oppervlaktewater heeft bevorderd door haar activiteiten. 

Ik ben zeer teleurgesteld over de voorgenomen wijziging en mijn conclusie is dat er kennelijk nog 

steeds een stevige boerenlobby is bij het huidige waterschapsbestuur. 

Ik roep het bestuur op om op haar schreden terug te keren en de vervuiler te laten betalen. 

Vriendelijke groeten, 

Zwolle 

(geanonimiseerd)


